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Nulmeting 
energiebesparing 

De heer Struben (D66) vraagt of het 
mogelijk is om een nulmeting te doen 
en voortgangsrapportages op te 
stellen. 
De heer Talsma (ged.) beaamt dat de 
EED het kader is waaraan de 
omgevingsdiensten toetsen. 
De audit helpt bij het beoordelen van 
energieverbruik. Gedeputeerde 
beziet welke mogelijkheden er zijn 
voor een nulmeting van het totaal 
energieverbruik in Noord-Holland. 
Deze gegevens heeft hij niet paraat. 

Struben, H.W. NLM 25-01-2016 - 7. 
Rondvraag portefeuille 
dhr. Talsma 
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Milieuzones Gedeputeerde Talsma: Als u zegt: te 
onderzoeken of milieuzone ’s wellicht 
ingezet zouden kunnen worden als 
een van de alternatieven, dan is dat 
heel wat anders dan wat u nu zegt. 
De heer VAN LIERE (PvdD): Volgens 
mij kan ik het dan kort maken, als de 
gedeputeerde hem zo wil lezen zoals 
hij hem nu uitspreekt.Gedeputeerde 
TALSMA: Nee, ik houd mij aan de 
tekst.De heer VAN LIERE (PvdD): 
Dat vind ik dan een beetje flauw. Op 
zichzelf staat er: inzetten als een van 
de alternatieven. Ik had willen 
voorkomen dat wij nu een 
woordspelletje zouden gaan spelen. 
Het is het inzetten als een alternatief, 
dat betekent niet dat je in ieder geval 
ook voor dat alternatief moet gaan. 
De VOORZITTER: Als wij het eens 
andersom doen. Ik heb van de 
gedeputeerde begrepen dat hij er wel 

 PS 15-12-2014 - 11. 
Voordracht vaststellen 
Milieubeleidsplan 2015-
2018 
 

03-02-2016  NLM 30-11-
2015:Mevrouw Vermaas (PvdD) 
vraagt of er al iets heugelijks te 
melden is over de toezegging over 
de milieuzones van eind 2014.De 
heer Talsma (ged.) meldt dat GS 
onderzoek hebben laten doen 
naar onder meer gemeentelijke 
milieuzones. Uit de evaluatie van 
Europese maatregelen blijkt dat 
het een effectief instrument is om 
binnen een stad de luchtkwaliteit 
te verbeteren. Op provincieniveau 
is geen ervaring opgedaan en is 
het afdwingen van een milieuzone 
lastig. Gedeputeerde verstaat 
onder een milieuzone gebieden 
waarin beperkende maatregelen 
worden getroffen voor bepaalde 
categorieën vervuilers. Het 
instellen daarvan is op 
provincieniveau ingewikkeld en 
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voor is om daar nadere aandacht aan 
te geven, wat de betekenis zou 
kunnen zijn, en daarover rapporteert 
in de richting van de commissie en 
op basis daarvan zet u de discussie 
voort. 

kostenintensief. De zorgen over 
vervuiling zijn zeer actueel na de 
sjoemelsoftwareaffaire. 
Gedeputeerde vindt het 
verstandiger om op 
provincieniveau in te zetten op de 
luchtkwaliteit met meer zachte 
instrumenten als het stimuleren 
van elektrisch rijden, het uitrollen 
van laadpalen en 
concessieverlening voor zero-
emissie bij busvervoer. GS 
zoeken dus wel naar passende 
milieumaatregelen. 
 

Vaarlandtoeslag Dhr. Talsma (ged.) gaat ermee 
akkoord om de gemiste vaartoeslag 
van 2015 en 2016 repareren. Dit 
betreft dan 47.950 euro per jaar, die 
ten laste komen van het bedrag van 
760.000 euro voor de 
vaarlandtoeslag. Vanaf 2017 wordt 
het geregeld via de collectieven. 

CDA NLM 22-02-2016 - 6.a. 
Natuur: Uitvoering motie 
24-2015 Vaarlandtoeslag 
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Transitie naar 
collectieven 

(Talsma) De opmerking van de heer 
Klein over de transitie naar de 
collectieven, dat was ook een 
opmerking van D66, die uitnodigt om 
daar nog eens een leuke 
beschouwing over te houden, wat het 
nut geweest is van de collectieven en 
dat soort dingen, maar dat doe ik nu 
maar niet. De transitie naar de 
collectieven is volgens mij een 
efficiencyslag, geen opgelegde 
staatseconomie zoals dat in andere 
landen met collectieven soms gaat, 
maar dit is denk ik op dit moment de 
beste manier en een verbeterslag. 
Als u vraagt, kunnen wij over een jaar 
in de commissie horen of het ook 

 PS 29-06-2015 - 13. 
Voordracht en 
ontwerpbesluit 
Natuurbeheerplan 2016 
(VD-49) 
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gewerkt heeft en of er niet bepaalde 
agrariërs uit de boot vallen, ja. Ik wil 
het zelf ook weten, dus als dit ook 
landelijk gebeurt en niet alleen in 
Noord-Holland, dan wil ik zeker kijken 
of dit geen negatieve gevolgen heeft 
in Noord-Holland. Dat is gemakkelijk 
te meten, dus ik zeg u toe om een 
keer in de commissie daarnaar te 
kijken. 

Transitie Goois 
Natuurreservaat 

Dhr. Talsma (ged.) zegt toe in 
november de financiële stand van 
zaken GNR voor te leggen, evenals 
de ontwikkelingen ten aanzien van 
het aantrekken van sponsoren. 

PvdA NLM 22-02-2016 - 5.a.1. 
Zienswijze transitieplan 
GNR (VD-12) 
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